

Title (en)
GARDEN FURNITURE-SET.

Title (de)
GARTENMÖBEL-GARNITUR.

Title (fr)
ENSEMBLE FORMANT UN MEUBLE DE JARDIN.

Publication
EP 0157870 A1 19851016 (DE)

Application
EP 84903807 A 19841015

Priority
DE 3337507 A 19831014

Abstract (en)
[origin: WO8501646A1] Combinable piece of furniture comprising at least one berth (2) arranged on a carrier frame (1). Said piece of furniture is intended to have the largest possible number of uses. It should also be possible to remove the berth (2) from the carrier frame (1) so as to use only the berth. To this effect, the berth (2) is comprised of a rectangular frame (9) and of a slat pannel (10, 11, 12) arranged thereon, or the like; said slat pannel (10, 11, 12) or carrier part is comprised of a medial portion secured to the frame (seating (10)) and of two parts which may be inclined to a desired position with respect to the medial portion, in other words a back rest (11) and a leg rest (12). It is possible to fix sideways to the separate frame (9) a tray (22). It is also possible to provide for the frame (9) separate foot-rests (25) which may be nested by means of pins (24) into holes of the frame (9).

Abstract (fr)
Meuble combinable comportant au moins une couchette (2) disposée sur un châssis porteur (1). Le meuble doit avoir le plus grand nombre d'utilisations possibles. La couchette (2) doit aussi pouvoir être enlevée du châssis porteur (1) afin d'être utilisée seule. A cet effet, la couchette (2) se compose d'un cadre rectangulaire (9) et d'un panneau de lattes (10, 11, 12) disposé sur celui-ci, ou autre; ce panneau de lattes (10, 11, 12) ou partie portante se compose d'une partie médiane disposée de manière fixe sur le cadre ADassise (10) BD et de deux parties basculables par rapport à celle-ci dans la position inclinée désirée, c'est-à-dire un dossier (11) et un appui pour les jambes (12). Il est possible de fixer latéralement sur le cadre séparé (9) un plateau de desserte (22). On peut également prévoir pour le cadre (9) des supports de pieds séparés (25) pouvant être emboîtés par des tenons (24) dans des trous du cadre (9).

IPC 1-7

A47C 20/04

IPC 8 full level

A47C 1/14 (2006.01); **A47C 17/04** (2006.01); **A47C 20/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 1/143 (2013.01); **A47C 17/04** (2013.01); **A47C 20/04** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8501646A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8501646 A1 19850425; DE 3337507 A1 19850502; EP 0157870 A1 19851016

DOCDB simple family (application)

EP 84903807 A 19841015; DE 3337507 A 19831014; EP 84903807 A 19841015